
Z A P I S N I K 

  
  

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 27. 1. 2010, ob 15:00, v seminarski sobi fizike. 

  
Prisotni:   M. Gams, C. Filipič, I. Falnoga, A. Fekonja, J. Jakofčič, M. Štraus, R. Pergarec, I. Zajc. 
  

Odsotnost opravičili: Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Ručigaj, G. Tavčar, M. Koželj, J. Pungerčar, D. Zupančič. 
  
Ostali prisotni: D. Kordiš 
  
  

Dnevni red: 
  

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (13. 1. 2010) 

  

2. Prevedba plač na IJS (sklep vlade) 

  
3. Razno 

  
  

  

  
  

Ad 1) 
  

Zapisnik prejšnje seje je bil sprejet brez pripomb. 
  

Člani IO iz volilne enote elektronika so že zbrali pripombe in predloge, ki jih bo IO SVIZ/IJS obravnaval na 

sestanku z direktorjem, zato pozivajo še ostale člane IO, da to storijo v svojih volilnih enotah. 
D. Bevc bo zbral predloge in pripombe, ki jih je IO že posredoval direktorju, pa na njih še ni dobil odgovora. 

IO pričakuje, da bosta na podlagi 4. točke zapisnika IO z dne 13. 1. 2010 G. Kramberger in I. Zajc pripravila 
dopis (protestno pismo). 

  

  
Ad 2) 

  
M. Gams je prisotne obvestil, da je IJS upošteval sklep vlade v zvezi z opravljenim nadzorom prehoda v 

nov plačni sistem (prevedba v nov plačni sistem) in odpravil nepravilnosti ki jih je ugotovila vladna komisija 
za nadzor prehoda v nov plačni sistem za javne uslužbence. IJS je o odpravljanju nepravilnosti v zvezi s 

prevedbo že obvestil pristojno ministrstvo in kot kaže, se je ministrstvo na te popravke odzvalo pozitivno. 

Posledica teh popravkov je, da bodo nekateri na IJS imeli nižje plače. 
  

IO SVIZ/IJS je razpravljal o pritisku vlade v zvezi s prehodom na nov plačni sistem in v zvezi s tem na 
predlog M. Gamsa sprejel dve možnosti in sicer: 

a) Skušati zaustaviti nadaljnje pritiske na znižanje plač na IJS. 

- pozval bo vse delavce, ki bodo prejeli v podpis novo pogodbo o zaposlitvi, s katero se jim bo plača znižala, 
da naj take pogodbe ne podpišejo, pa čeprav bo pogodba vseeno veljala, 

- napotil prejemnike takih pogodb do pravne službe SVIZ, ki jim bo svetovala pri vložitvi tožb; 

- nasprotovati morebitnemu vračilu previsoko izplačanih plač; 

b) Ne storiti nič. 



Glede na pričakovano pridobitev centra za nove tehnologije, prenehanja pritiska na zmanjševanje plač na 
IJS s strani vlade (vlada je zadovoljna z odpravljenimi nepravilnostmi na IJS), ter pridobitvijo nove 

kolektivne pogodbe za raziskovalce. 
  

Za katero možnost se bo odločil IO SVIZ/IJS, pa je odvisno od poteka dogajanj. O možnostih bo IO SVIZ/IJS 

glasoval po  elektronski pošti takrat, ko bo to potrebno. 
  

IO SVIZ/IJS protestira proti uredbi o finančnem poročanju inštituta o pridobljenih sredstvih ARRS za leto 
2009. Namesto, da bi se raziskovalci na IJS ves svoj delovni čas posvetili raziskavam, se bodo morali 

ukvarjati z birokracijo, kar je po mnenju sindikata nerazumljivo in nedopustno. 
  

Ad 3) 

  
IO je soglasno sprejel sklep, da lahko blagajničarka SVIZ/IJS veže finančna sredstva sindikata pri 

najugodnejšem ponudniku, kar pomeni, da ni nujno, da je to matična banka. 

  
  

  

  
  

Sejo sta vodila I. Falnoga in M. Gams. 
  

  

Seja je bila končana ob 16.10 uri. 
  

  
  

Ljubljana, 28. 1. 2010                                                                                      Zapisal: Dušan Bevc 

  

  
  
Poslano:            - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                        - direktorju IJS 

                       - svetovalcema direktorja 

                        - v. d. sekretarke IJS 

                                - pomočnikoma direktorja 

 


